
 

 

 

 

Nørhalne Skole/SI     Bestyrelsesmøder 2020/21 
 

Mandag den 17.August 2020 

kl. 19.00 – 21.00 

Fraværende: Ingen 

1. Godkendelse af dagsorden. 
 

Dagsorden godkendt 

2. Nyt fra eleverne. 
 

Nye elevrepræsentanter: 
Lucca 6. Klasse 
Amalia 5. Klasse 

 

3. Corona.   
Nuværende forholdsregler samt foreløbig evaluering i 
skoledelen.                                                                           
 

Alle børn skal vaske hænder inden de går i 
faglokale og vaske igen når lokalet forlades. 
Forældre skal stadig blive udenfor i 
hverdagen. 
De øvrige hygiejneregler er fortsat 
gældende. 
Ledelsen udsender snarest en reminder 
med forklaringer. 
 

4. Årets møderække – tjek af datoer 
Fordeling af klasserepræsentanter. 

 

Møde datoer blev fastlagt 
Skolebestyrelses-klasserepræsentanter 
Vuggestue: Uffe 
Børnehaven: Charlotte 
0.A: Mette 
1.A: Katrine 
2.A: Jane 
2.B: Jane 
3.A: Kristian 
4.A: Bettina/Jane 
4.B: Bettina/Jane 
5.A: Kristian 
6.A: Betina 
 

5.  Vedligehold af legepladser – forældre eller ej. 
 

Skolebestyrelsen  mener, at forældre 
principielt ikke skal vedligeholde 
legepladser , det sikkerhedsmæssige hører 
under ejendomscenteret, men skal der 
eventuelt males og friskes op kan forældre i 
samarbejde med god leg og læring 
eventuelt træde til. 
 

6. Forældre-arrangement i kommende skoleår 
27. Maj 2021 – foredrag mv.? Emne ? 
 

Mette ,Charlotte, Karina og Uffe arbejder 
videre med planlægning. 

7. Orientering om proces for byggeri. 
 

Nu er projektet valgt og sat i gang. 
Onsdag den 19. Mødes arkitekter med 
personale fra børnehave. 
Byggestart omkring uge 42. 
Byggeriet skal stå klar 1. august 2021 
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8. Opfølgning på budgetlægning. 
 

FB fremlagde opfølgning på budgetlægning. 
SI: Overskud på SI  
Skoledel:  Underskud på skoledel bl.a på 
grund af en uforudset udgift til  indefrosne 
feriemidler. 
 

9. Jammerbugt kommunes planstrategi. 
Mulighed for at indsende kommentarer indtil den 1. oktober. 
Dialogmøder den 8.9, 14.9 og 21.9. 
 

Uffe vil gerne deltage i dialogmødet. 

10. Tema-punkter. 
Vi har jo før Corona haft et fast ”tema-punkt” på vores 
dagsordener.  Det regner vi med fortsætter. 
Hvordan og hvilke emner skal vi medtænke ? 

Se punkter til næste møde 

11. Orientering ved : 
a. Formanden – 
b. Ledelsen     
c. Andre. 

 

a)Der etableres vejbump på hedevej. 
b) Vi vil gerne have nye klinker ved 
indgangspartiet. 
Skolelederen orienterede om, at der fra et 
forældrepar er indgivet en klage til 
skoleforvaltningen angående håndtering af 
en episode imellem nogle elever. 
Det tages selvfølgelig alvorligt og giver 
anledning til, at ledelsen tager initiativ til at 
arbejde med og revidere vores politikker for  
trivsel og kommunikation. 
Ledelsen foreslår samtidigt, at de tages op 
som temaer på skolebestyrelsesmøder i 
løbet af efteråret 
c) Skal vi have en politik angående vold 
mellem børn. 

 

12. Evt. 
 

 

13. Pkt. til næste møde 
Trivsel, forældrekommunikation,  politik angående vold 
mellem børn. 
Andre temapunkter 

 

 

 


